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072/20: Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 
 
Kommunestyret  10.12.2020 
 
 
Behandling: 
Spørsmål frå Annika T Villanger Ap om kvifor framdriftsplan til Helse og omsorgsplan ikkje er på 
sakskartet. Rådmannen orienterte om at det var ikkje einingheit om korleis planen skulle sjå ut, på 
bakgrunn av det treng administrasjonen meir tid før dei kan leggja fram ny framdriftsplan for helse 
og omsorgsplan.  
 
K - sak 072/20 Vedtak: 
 
 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent. 

Samrøystes vedteke 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
073/20: Godkjenning av møtebok 
 
Kommunestyret  10.12.2020 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 073/20 Vedtak: 
 
Møtebok frå sist møte vert godkjent. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
074/20: Referatsaker 
 
Kommunestyret  10.12.2020 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 074/20 Vedtak: 
 
 
 



 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
075/20: Oversending av vedtak i Fedje kontrollutval 45/20- Forvaltningsrevisjon 2020 - 2024 
 
Kommunestyret  10.12.2020 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 075/20 Vedtak: 
 
Kommunstyret vedtek plan for forvaltningsrevisjon for 2020 – 2024 med følgjande prioriterte 
område:  
1. Internkontrollsystem  
2. Oppfølging av politiske vedtak  
3. Teknisk; internkontroll  
 
Uprioritert liste:  
• IKT Nordhordland; felles forvaltningsrevisjon av selskap  
• Varsling, etikk og habilitet  
• Avvikssystem og oppfølging  
 
Kommunestyret delgerer mynde til kontrollutvalet til å gjere endringar i planen, i samsvar med 
kommuneloven § 23-3. 

Samrøystes vedteke 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
076/20: Oversending av vedtak i Fedje kontrollutval - sak 46/20. Plan for eigarskapkontroll 2020 -
2024 
 
Kommunestyret  10.12.2020 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 076/20 Vedtak: 
 

Kommunestyret vedtek plan for eigarskapskontroll for 2020 – 2024 med følgjande prioriterte 
område:  
1. Eigarstyring i Fedje kommune  
2. IKT Nordhordland Kommunalt Oppgåvefellesskap  
 



 

 

Kommunestyret delgerer mynde til kontrollutvalet til å gjere endringar i planen, i samsvar med 
kommunelova § 23-4. 

Samrøystes vedteke 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
077/20: Val av ny 3. vara til Eldrerådet for perioden 2019 - 2020  
 
Kommunestyret  10.12.2020 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 077/20 Vedtak: 
 
Terje Storemark vert valt til 3. vara til Eldrerådet for resten av val perioden 2019- 2023. 

Samrøystes vedteke 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
078/20: Framlegg til vedtak - temaplan for idrett- og friluftsliv 2021-2022 for Fedje kommune 
 
 
 
 
Kommunestyret  10.12.2020 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 078/20 Vedtak: 
 
Fedje kommune godkjenner vedlagte  «Temaplan for idrett- og friluftsliv for Fedje kommune 2021-
2022» , med følgjande tillegg frå arbeidsgruppe for turløype:  Gruppa ønskjer  at gruslegging av 
resten av løypa mellom Træsnæset og Brurevatna delvis skal finansierast av spelemidlar og difor må 
temaplanen må utformast slik at dette tiltaket er kvalifisert til å vere med i ein søknad om 
spelemidlar.  I tillegg må løypa tilfredsstillande registrerast i www.anleggsregisteret.no. 

Samrøystes vedteke.  
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 



 

 

 
 
079/20: Reform Leve heile livet - fase 3 
 
 
 
 
      
 

 
      
Kommunestyret  10.12.2020 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 079/20 Vedtak: 
 
Fedje kommune vil prioritere arbeidet med reforma Leve heile livet i det vidare arbeid. Fedje 
kommunestyre og Fedje eldreråd vil verte tatt med i prosessen. 

Samrøystes vedteke. 
 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
080/20: Fastsetting av strukturen i dagopphald 
 
 
 
 
 

 

 
      
 
 
 
Kommunestyret  10.12.2020 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 080/20 Vedtak: 
 



 

 

Frå 01.01.2021 vert strukturen på dagopphald fastsatt til: 

I dagopphald ligg alle aktivitetar og lett servering i form av drikke og mellommåltid. Det kjem eit 
kosttillegg på kr.50 for middagen. Brukar er sjølv ansvarleg for transport, men kan få hjelp av 
tenesteytar til å få organisert det. 

Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
081/20: Den vidare organiseringa av Nordhordland Digitalt 
 
Kommunestyret  10.12.2020 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 081/20 Vedtak: 
 
Det interkommunale samarbeidet Nordhordland digitalt, etter tidlegare kommunelov § 27, vert 
oppløyst. Nordhordland digitalt som administrativt samarbeid innan byggjesak, kart og oppmåling, 
samt Nordhordland digitalt som eige rettssubjekt innan kart og geodata, vert organisert inn under 
Nordhordland Utviklingsselskap IKS (NUI). 

Samrøystes vedteke 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
082/20: Oppdatering av selskapsavtale for Nordhordland Revisjon IKS 
 
      
Kommunestyret  10.12.2020 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 082/20 Vedtak: 
 

Fedje kommune vedtek selskapsavtalen for Nordhordland Revisjon IKS datert 15.11.2020 
som er oppdatert med endringane gjeldande frå 1.1.2020.  

Samrøystes vedteke. 



 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
083/20: Orientering om Fedje kommune sitt arkivarbeid og digitalt sikringsmagasin for 
elektroniske arkiv 
 
      
Kommunestyret  10.12.2020 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 083/20 Vedtak: 
 
Fedje kommune tar oversikt over kommunen sitt arkivarbeid til orientering.  

Samrøystes  
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
084/20: Avtale om tenesteytingsavtale mellom Fedje kommune og Fedje sokneråd / fellesråd 
 
      
Kommunestyret  10.12.2020 
 
 
Behandling: 
Anna- Marit Storemark Ap og Hans Erik Waage Ap er ugild i handsaminga av avtalen, begge set i 
Fedje sokneråd. Kristin Aase Ap er vara for Hans Erik Waage, Rune Borgerød Ap er vara for Anna - 
Marit storemark.  
 
K - sak 084/20 Vedtak: 
 
Fedje kommune vedtar ny tenesteytingsavtale med Fedje sokneråd/fellesråd.  

Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
085/20: Pandemiplan for Fedje kommune - framlegg til vedtak 
 
 
 
 
Kommunestyret  10.12.2020 
 



 

 

 
Behandling: 
 
 
K - sak 085/20 Vedtak: 
 
Fedje kommune tek «Pandemiplan for Fedje kommune» til vitande. 

Samrøystes vedteke. 
 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
086/20: Kontigent stiftinga Kystkultur no! 
 
      
Kommunestyret  10.12.2020 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 086/20 Vedtak: 
 
10 000 kroner vert flytta frå 14700.1000.1003 (rådvelde formannskapet) til 11952.1100.3850 
(kontigentar kultur) i kommunebudsjettet for 2021 for å dekke medlemskontigent i stiftinga 
«Kystkultur No!». 

Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
087/20: Revidering av selskapsavtalen for Region Nordhordland Helsehus IKS  
 
 
Kommunestyret  10.12.2020 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 087/20 Vedtak: 
 
Fedje kommune godkjenner revidert selskapsavtale for Region Nordhordland Helsehus IKS med 
fylgjande endringar: 



 

 

1. Alver kommune overtar eigaransvaret til kommunane Lindås, Meland og Radøy 
2. Eigardelen i selskapet vert fordelt 30 % likt på kommunane og 70 % ut i frå folketalet. 

 
Samrøystes vedteke. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
088/20: Revisjon av selskapsavtale Nordhordland Utviklingsselskap IKS 
 
 
 
 
 
 
Kommunestyret  10.12.2020 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 088/20 Vedtak: 
 
Fedje kommune godkjenner revidert selskapsavtale med fylgjande endringar:  
1. Alver kommune overtar eigaransvaret til kommunane Lindås, Meland og Radøy.  
2. Vaksdal kommune trer inn som ny medeigar i selskapet.  
3. Det vert gjort endring av røystetal, eigar/ansvarsdel og kostnadsdeling.  
4. Selskapet skiftar namn frå Nordhordland Utviklingsselskap IKS til Region Nordhordland IKS. 
 
Samrøystes vedteke. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
089/20: Spleiselag for sekretærfunksjonen i Nordhordland vassområde 
 
Kommunestyret  10.12.2020 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 089/20 Vedtak: 
 
Fedje kommune løyver kr. 12389 til drift av sekretærfunksjonen til Nordhordland vassområde for 
2021. Vidare ønskjer Fedje kommune å vere med i skissert modell for perioden 2022-2027. Om det 
vert gjort endringar i driftsmodell må forslag til ny modell opp til politisk handsaming. 

Samrøystes vedteke 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 



 

 

 
 
090/20: Møteplan for formannskap og kommunestyre vår 2021 
 
 
 
 
      
 

 
 
Kommunestyret  10.12.2020 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 090/20 Vedtak: 
 
Møteplan for vår 2021 vert som følgjer: 
Formannskap: 9. februar, 13. april og  8. juni kl 17.15 
Kommunestyret 18. februar, 22. april og 17. juni kl.18.30 

Samrøystes vedteke. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
091/20: Gebyr for tømming av slam i 2021 
 
      
Kommunestyret  10.12.2020 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 091/20 Vedtak: 
 
Gebyret for slamtømming i 2021, vert 884,- kr eksklusiv mva som i 2020. Gebyret for hytter, vert det 
halve. 

Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
092/20: Gebyr for vatn og kloakk i 2021. 
 



 

 

      
 
 
Kommunestyret  10.12.2020 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 092/20 Vedtak: 
 
Gebyr for vatn og kloakk i 2021 vert i samsvar med saksutgreiinga. 

Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
093/20: Gebyr for feiing og tilsyn i 2021 
 
 
 
 
      
 

 
Kommunestyret  10.12.2020 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 093/20 Vedtak: 
 
Gebyret for feiing og tilsyn i 2021, vert 229,- kr eks. mva.  

Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
094/20: Framlegg til ny forskrift for slamtømming for NGIR-området 
 
 
 
 
Kommunestyret  10.12.2020 
 



 

 

 
Behandling: 
 
 
K - sak 094/20 Vedtak: 
 
Fedje kommune godkjenner vedlagd forslag til ny forskrift for slamtømming i NGIR-området. 
Forskrifta trer i kraft 01.01.2021.  

Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
095/20: Betalingssatsar SFO 2021 
 
 
 
 
 
Kommunestyret  10.12.2020 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 095/20 Vedtak: 
 
Nye betalingssatsar for SFO vert med verknad frå 01.01.2021 slik:  
1 dag                          530,00 kr 
2 dagar                     1060,00 kr 
3 dagar                     1590,00 kr 
4 dagar                     2120.00 kr 
5 dagar                     2650,00 kr 
Kjøp av ekstra dag    210,00 kr.  
Vedtektene for SFO vert justert i høve til dei nye satsane.  
 
Samrøystes vedteke. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
096/20: Betalingssatsar i kulturskulen 2021 
 
 
. 
 
 
 



 

 

 
 
 
 
Kommunestyret  10.12.2020 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 096/20 Vedtak: 
 
Frå 01.01.2021 er grunnsatsen for ein aktivitet i Fedje kulturskule kr. 1360 pr. semester. Satsen for to 
aktivitetar er kr. 2040 pr. semester. Kortare kurs vert prissett av kulturskulerektor. 

Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
097/20: Betalingssatsar barnehage 2021 
 
Formannskapet  24.11.2020 
 
 
Behandling: 
 
 
F - sak 099/20 Vedtak: 
 
For Fedje barnehage vert matpengane for dei ulike opphaldstidene i barnehagen, med verknad frå 
01.01.2021, slik det kjem fram av tabellen i saksutgreiinga.  

Samrøystes vedteke. 

 
Kommunestyret  10.12.2020 
 
Forslag Ap, foreslått av Kamilla Bjerkholt Karlsen, Arbeiderpartiet 
For Fedje barnehage vert betalingssatsane for barnehagen frå 01.01.2021 slik: 
 
Tilbod Ant. dagar Ant. timar Opphald Mat Totalt 
100 % 5 50 t/veka 3230,- 328,- 3558,- 
80 % 4 40 t/veka 2584,- 282,- 2866,- 
60 % 3 30 t/veka 1938,- 259,- 2197,- 
40 % 2 20 t/veka 1292,- 224,- 1516,- 
 
*Det er 30 % søskenmoderasjon for to barn. 
*Det vert gitt 30 % moderasjon for einslege forsørgjarar. 
*Gebyr for sein henting vert 100,- jmf. vedtektene i Fedje barnehage. 



 

 

*Kjøp av ekstra dag 400,-. 
 
For Fedje barnehage vert satsane for dei ulike opphaldstidene i barnehagen med verknad frå 
01.01.2021 slik det får fram av tabellen i over. 
 
 
 
Behandling: 
Forslag frå Kamilla Bjerkholt Karlsen Ap 
For Fedje barnehage vert betalingssatsane for barnehagen frå 01.01.2021 slik: 
 
Tilbod Ant. dagar Ant. timar Opphald Mat Totalt 
100 % 5 50 t/veka 3230,- 328,- 3558,- 
80 % 4 40 t/veka 2584,- 282,- 2866,- 
60 % 3 30 t/veka 1938,- 259,- 2197,- 
40 % 2 20 t/veka 1292,- 224,- 1516,- 
 
*Det er 30 % søskenmoderasjon for to barn. 
*Det vert gitt 30 % moderasjon for einslege forsørgjarar. 
*Gebyr for sein henting vert 100,- jmf. vedtektene i Fedje barnehage. 
*Kjøp av ekstra dag 400,-. 
  
For Fedje barnehage vert satsane for dei ulike opphaldstidene i barnehagen med verknad frå 
01.01.2021 slik det får fram av tabellen i over. 
 
K - sak 097/20 Vedtak: 
 
For Fedje barnehage vert matpengane for dei ulike opphaldstidene i barnehagen, med verknad frå 
01.01.2021, slik det kjem fram av tabellen i saksutgreiinga.  

Vedtekek med 9 røyster H og Frp røysta for forslaget. Ap røysta for eige forslag.  

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
098/20: Gebyr for renovasjon i 2021. 
 
 
 
 
      
 

 
Kommunestyret  10.12.2020 
 
 



 

 

Behandling: 
 
 
K - sak 098/20 Vedtak: 
 
Gebyr for renovasjon i 2021 vert vedteke i samsvar med saksutgreiinga. 

Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
099/20: Godkjenning av skatteøre og skattesats etter eigedomsskattelova for 2021. 
 
      
Kommunestyret  10.12.2020 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 099/20 Vedtak: 
 
Skatteøren i 2021 vert maksimalsatsen som Stortinget har vedteke for 2021. Skatt i 2021 på 
næringseigedom og anlegg omfatta av særskattereglane for petroleum : 7 promille. 

Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
100/20: Husleiger i kommunale bustader i 2021 
 
      
Kommunestyret  10.12.2020 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 100/20 Vedtak: 
 
Husleiger i kommunale leigebustader i 2021, vert i samsvar med saksutgreiinga. 
 
Samrøystes vedteke. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 



 

 

101/20: Justering av sats for omsorgsstønad 2021 
 
      
 
 
 
 
Kommunestyret  10.12.2020 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 101/20 Vedtak: 
 
Med verknad frå 01.01.2021 vert timesatsen for omsorgsstønad satt til kr.166,25 og maksbeløpet 
vert satt til kr.8446 per  månad. 

Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
102/20: Justering av satsar for matombringing 2021 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
Kommunestyret  10.12.2020 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 102/20 Vedtak: 
 
Satsane for matombringing vert oppjustert med verknad frå 01.01.2021 som følgjande: 

Fullt måltid med dessert          kr.101 
Fullt måltid utan dessert          kr.86 
Halvt måltid med dessert          kr.51 
Halvt måltid utan dessert          kr.36 
Dessert                                        kr.15 
 
Samrøystes vedteke. 



 

 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
103/20: Justering av satsar for praktisk bistand - heimehjelp 2021 
 
 
 
 
 
 
Kommunestyret  10.12.2020 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 103/20 Vedtak: 
 
Betalingssatsane for praktisk bistand i 2021 vert justert i tråd med saksutgreiinga. 

Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
104/20: Justering av satsar for tryggleiksalarm og velferdsteknologi 2021 
 
Eldrerådet  03.11.2020 
 
 
Behandling: 
 
 
ELD - sak 023/20 Vedtak: 
 
Gratis bruk av velferdsteknologiske hjelpemidlar som fell under Helse- og omsorgstjenesteloven § 3-2 
første ledd nr.6 bokstav a. 

Brukar betalar etableringskostnadar for velferdsteknologiske hjelpemidlar som fell under Helse- og 
omsorgstjenesteloven § 11-2 som føreslått i tabellen ovanfor og som kjem fram i oversikten Atea 
tilsender kvart år med justerte prisar etter løns- og konsumindeks. Alle andre kostnadar vert betalt av 
kommunen. 

Samrøystes vedteke. 

 
Formannskapet  24.11.2020 



 

 

 
      
Kommunestyret  10.12.2020 
 
Finanasiering av tryggleiksalarm, foreslått av Silje Sulen Gullaksen, Høgre 
 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 104/20 Vedtak: 
 
Gratis bruk av velferdsteknologiske hjelpemidlar som fell under Helse- og omsorgstjenesteloven § 3-2 
første ledd nr.6 bokstav a. 

Brukar betalar etableringskostnadar for velferdsteknologiske hjelpemidlar som fell under Helse- og 
omsorgstjenesteloven § 11-2 som føreslått i tabellen ovanfor og som kjem fram i oversikten Atea 
tilsender kvart år med justerte prisar etter løns- og konsumindeks. Alle andre kostnadar vert betalt av 
kommunen. 

Fedje Frp og Fedje Høgre meiner det er feil at 1-2 brukarar skal måtte betale for denne tenesta. Me 
vil at denne skal vere gratis for alle. 

Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
105/20: Kjøp av legepraksis 
 
 
 
 
 

  

 
Kommunestyret  10.12.2020 
 
Finansiering kjøp av legepraksis, foreslått av Silje Sulen Gullaksen, Høgre 
Kjøp av legepraksis med inntil kroner 520 000 vil me dekka inn ved bruk av fond. 
 
Finansiering kjøp av legepraksis, foreslått av Silje Sulen Gullaksen, Høgre 
Fullmakt til kjøp av legepraksis med inntil kroner 520 000 vil me dekka inn ved bruk av fond 

 
 
Behandling: 



 

 

 
 
K - sak 105/20 Vedtak: 
 
Rådmannen får fullmakt til kjøp av legepraksis med inntil kroner 520 000. vil me dekka inn ved bruk 
av fond kr 520 000,- for legepraksis som kompensasjon for opparbeiding av praksis, samt inventar og 
utstyr i nærare spesifisert avtale.  
Kjøpesummen vert finansiert frå fond. 

Fedje kommune legg til grunn at dei driftsutgiftene dette medfører vert dekka innanfor rammene i 
kommunebudsjettet 2021. 

Vedteke med 12 mot 3 røyster, Thea Blomvågnes Koppen Ap, Gidske Borge Kolltveit Ap og Kamilla B 
Karlsen Ap røysta i mot.  

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
106/20: Oppseiing av avtale med Nordhordland legevakt 
 
      
Kommunestyret  10.12.2020 
 
Behandling: 
 
 
K - sak 106/20 Vedtak: 
 
Fedje kommune seier opp avtale om vertskommunesamarbeid om legevakt i Nordhordland og ØHD-
senger. Oppseiinga vert sendt innan utgangen av dette året og vil gjelde frå 1/1-2022. 

Samrøystes vedteke. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
107/20: Kommunebudsjett 2021 og økonomiplan 2021-2024 
 
Eldrerådet  03.11.2020 
 
 
Behandling: 
Rådmannen orienterte om kommunebudssjett og økonomiplan 2021-2024.  
 
ELD - sak 018/20 Vedtak: 
 
Kommunebudsjett 2021 og økonomiplan 2021-2024 vert vedteke slik det ligg føre. Samrøystes 



 

 

vedteke.  

 
Arbeidsmiljøutvalet  05.11.2020 
 
 
Behandling: 
Felles endringsframlegg: Kommunebudsjett 2021 og økonomiplan 2021-2024 vert teke til 
orientering. Arbeidsmiljøutvalet er klar over at kutta som er skissert kan få konsekvensar for 
arbeidsmiljøet. AMU og verneomboda vil ha eit ekstra blikk på dette i det komande året. 
 
AMU - sak 010/20 Vedtak: 
 
Kommunebudsjett 2021 og økonomiplan 2021-2024 vert teke til orientering. Arbeidsmiljøutvalet er 
klar over at kutta som er skissert kan få konsekvensar for arbeidsmiljøet. AMU og verneomboda vil 
ha eit ekstra blikk på dette i det komande året. 
 
Samrøystes vedteke. 
 
Ungdomsrådet  12.11.2020 
 
 
Behandling: 
Felles framlegg: 
Ungdomsrådet tar kommunebudsjettet til orientering, med følgjande merknadar: 
Prioritet 1) Me ønskjer oss ein plass å vera/ungdomsklubb 
Prioritet 2) Me ønskjer oss ein ungdomskoordinator, for då er det lettare å få til arrangement 
Prioritet 3) Me ønskjer oss ny flytebygge eller noko anna nytt på badestranda. Ungdomsrådet kan 
vere med og hjelpe. 
Samrøystes vedteke. 
 
U - sak 032/20 Vedtak: 
 
Ungdomsrådet tar kommunebudsjettet til orientering, med følgjande merknadar: 
Prioritet 1) Me ønskjer oss ein plass å vera/ungdomsklubb 
Prioritet 2) Me ønskjer oss ein ungdomskoordinator, for då er det lettare å få til arrangement 
Prioritet 3) Me ønskjer oss ny flytebygge eller noko anna nytt på badestranda. Ungdomsrådet kan 
vere med og hjelpe. 
 
Samrøystes vedteke. 
 
 
Formannskapet  24.11.2020 
 
Tilleggsforslag investeringsbudsjett, foreslått av Kamilla Bjerkholt Karlsen, Arbeiderpartiet 
Sal av kommunal bustad 
Fedje kommune har i dag 26 kommunale bustadar for utleige. I 2021 er det budsjettert med at tre 
bustadar står tomme, men det ser ut som det vert seks stykk. Fedje kommune har per dags dato 
ingen på venteliste. Treng Fedje kommune alle disse bustadane? 
Ein del av denne bustadmassen treng sårt vedlikehald. Det er budsjettert med ein del vedlikehald, 
men er det nok? 
 



 

 

Vi i Fedje Arbeidarparti vil selje ein kommunal bustad i 2021. Då styrkar vi investeringsbudsjettet og 
kan ta vare på den eksisterande byggningsmassen. 
 
 
 
Endringsforslag, foreslått av Kamilla Bjerkholt Karlsen, Arbeiderpartiet 
Forslag til å reversere av gratis barnehage 
I dag har vi dårlige utsikter for Fedjes økonomi for 2021. Fedje Arbeidarparti meiner at det å tilby 
gratis barnehage ikkje er eit gode som vi har råd til akkurat no. Det kostar meir enn det vi får att. 
Det ble fortalt frå einingsleiar at det er fleire som har auka opp til full plass etter at tilbodet vart 
gratis, men det har ikkje kommen nye barn til. Det er ei utfordring at det vert bemanna for full 
dekning, og at ein ikkje veit om det er behov for det eller ikkje. 
At folk flyttar frå Fedje er eit stort problem, vi må ta vare på dei som allereie bur her. 
Vi ønskjer at midlane skal brukast til å skape arbeidsplassar, stimulere til vekst av lokale etablerte 
bedrifter og eventuelt legge til rette for nye bedrifter. Derfor ønskjer Fedje Arbeidarparti å opprette 
eit næringsfond. Vi har meir tru på at det vil gi meir tilflytningsvekst enn gratis barnehage. 
Dette blir eit næringsfond både for eksisterande bedrifter og nye etableringar. 
For å kunne søke næringsfondet vil det verte krav om: 
1. Bedrifta må ha kontoradresse på Fedje 
2. Ved søknaden må det ligge framdriftsplan og budsjett. 
 
I etterkant av tildelinga må søkar legge fram dokumentasjon og rapport på bruk av pengar. 
Formannskapet behandlar søknadar opp til 200 000kr. Kommunestyret behandlar søknadar over 200 
000kr. 
 
 
Endringsforslag, foreslått av Kamilla Bjerkholt Karlsen, Arbeiderpartiet 
Forslag om å reversere gratis symjebasseng 
 
Prisen for leige av bassengnøkkel vert sett til 1000 kr. i året. Depositum vert sett til summen den er i 
dag. 
 
 
Endringsforslag, foreslått av Hans Erik Waage, Arbeiderpartiet 
På Fedje har vi tilbod om heilårsopen barnhage. 
Dette gjer at dei som har born i barnehagen, kan tilpasse ferien sin. Dette er positivt for dei som ikkje 
kan ta ferie i fellesferien. 
Samstundes er dette utfordrande for barnehagen, både i forhold til bemanning, samt ferieavvikling 
for dei tilsette. Budsjettet er i år, som vi veit, veldig stramt. Fedje Arbeiderparti vil stenge 
sommaropen barnehage i 2021, og nytte midlane ein sparar til oppretting av arbidsgruppe for 
ungdomsklubb og auke tilbodet i kulturskulen. 
 
 
Tilleggsframlegg til budsjettet frå Fedje Frp og Fedje høgre, foreslått av Stian Herøy, Høgre 
1. Dugnadsfond har vært en suksess 
Fedje kommune vil sette av 50.000 til dette i 2021. Det skal stimulere til frivillig innsats og dugnad. 
Man vil få tilskot til materialkostnader. 
2. Fiskeristipend 
Vi vil følgje dette opp med eit førsteårsstipend for fiskerilærling busett på Fedje. 
Etter første året, kommer statlig tilskot. 
En sak som kan skape framtid for nye fiskarar på Fedje 
Kostnad inntil 50 000. Vert det meir enn ein søkjar, vert summen delt mellom desse. 



 

 

3.Prosjektgrupper. Vi vil sette av inntil 50.000 til arbeidet i disse gruppene 
1)Prosjektgruppe sjukeheim vert sett på vent. 
2)Prosjektgruppe marknadsføring av Fedje 
Denne gruppa leias av Otto Andre Nordby. Gruppa er aktiv på ulike nivå og er komme godt i gang 
3)Prosjektgruppe turløype 
Denne leias av Silje Gullaksen. Man har vurdert kva som førelegger av tilskotsordningar, kva som må 
til av kommunale planer for å få tilskot, korleis turløypen kan endras noe slik at den blir tilgjengelig 
for alle, plassering av gapahuk og treningsapparata, framtidig dugnadsgruppe osv. 
 
Finansiering av desse tiltaka vil me komme tilbake til i kommunestyret. 
 

 
Tilleggsforslag driftsbudsjett, foreslått av Hans Erik Waage, Arbeiderpartiet 
Oppretting av arbeidsgruppe, som er med på å kartlegge lokalitet for etablering av ungdomsklubb på 
Fedje. 
I forrige års budsjettarbeid, blei det oppretta fleire arbeidsgrupper, i tillegg vart det fokusert på 
barnefamiliar med tilbod om t.d. gratis barnehage. Fjorårets budsjett gløymde ungdommen på Fedje. 
Fedje Arbeidarparti prøvde å oppretta ein ny stilling som ungdomskoordinator. Dette fall ved 
votering. 
Årets budsjett gjev lite rom for å fremja dette forslaget på nytt. 
Ungdommen på Fedje er våre fremste ambassadørar. Det er dei me ynskjer skal kome heim att og slå 
seg ned med familiane sine. 
Dei fleste av oss som set her, valte å flytta heim att og etablere oss, gjerne fordi vi ville at borna våre 
skulle oppleve ei like god oppvekst som oss sjølve. 
Dette er diverre ikkje realiteten for våre born. Dei har ikkje dei same tilboda som vi hadde. 
Ungdomsrådet har også sagt dette heilt tydeleg i November 2020. 
Vi jobbar for at den vidaregåande skulen på Austrheim skal bestå, og vi trur det er viktig å sjå på 
dette i samanheng med fritidstilbodet for ungdommane på Fedje. 
For å kome i gang med dette arbeidet, foreslår Fedje Arbeiderparti å opprette ei gruppe som skal 
jobbe med å finne ein lokalitet for ungdomsklubben. Gruppa ser på løysingar for å drifte denne med 
eksisterande ressursar, fram til ein eventuell ungdomskoordinator er på plass. Gruppa bør bestå av 4 
representantar frå kommunestyret, og 2 representantar frå ungdomsrådet. 
Gruppa får avsatt 20 000,- kroner i midlar til arbeidet. 
Finansiering: Midlane vert henta frå midlar spart på sommarstengt barnehage 
 
 
Oppseiing av leilighet som sjukeheimen disponerer husøyna, foreslått av Marit Solbakk Øien, 
Framstegspartiet 
Sjukeheimen har no fått tatt I bruk det lokalet som tidligere tannlegen brukte. Her kan det være 
mulighet å lage til overnatting for Pendler og for bruk til bakvakt for sjukepleier om behov. 
Sjukeheimen vil med dette spare milder som Dei har no til husleiga 
 
Tilleggsforslag driftsbudsjett, foreslått av Hans Erik Waage, Arbeiderpartiet 
Kulturskulen på Fedje har lange ventelister. Dette synes vi er svært beklagelig. Slik det er no, baserer 
ein tilbodet kun ut frå kva kompetanse kulturskulerektor innehar.Fedje Kommune har over tid 
redusert kulturskulerektorstillinga frå 100 % til ca 50 % utan at det har vore eit tydeleg uttalt politisk 
val. Fedje Arbeiderparti ynskjer å bruke resterande midlar frå sommarstengt barnehage for å auke 
tilbodet i kulturskulen. Det er ynskjeleg at det blir leigd inn kompetanse der etterspurnaden er størst 
slik at brukarane i størst mogleg grad får det tilbodet dei ynskjer. 
 
Endringsforslag, foreslått av Kamilla Bjerkholt Karlsen, Arbeiderpartiet 



 

 

Trekk i fast godtgjersle for politikarar 
I dag brukast det i overkant av 1,4 millionar kornar på politikarar i Fedje kommune. Det å vere 
folkevalt er eit viktig verv. Det å ha gode økonomiske ordningar for dei som tek på seg dette vervet 
og gjer jobben, er naudsynt. Likevel meiner vi i Fedje Arbeidarparti at når det er så tronge kår i 
kommunen må vi som politikarar sjå på kva vi kan gjere for å bidra. 
Derfor foreslår vi å kutte 10% i dei faste godtgjersla i inneverande budsjettår: 
- Fast representant i kommunestyret frå 10 000 kr/år. 
- Fast representant i formannskapet frå 20000 kr/år 
Dei pengane vi sparar vil vi legge til å auke overskotet i budsjettet. 
 

 
Tilleggsforslag driftsbudsjett, foreslått av Kamilla Bjerkholt Karlsen, Arbeiderpartiet 
Trekk i ordførargodtgjersla 
Viser til kommunestyrevedtak 071/19 Stillingsstorleik og fordeling av ordførar og varaordførar 2019-
2023 der vedtaket var: 
«I perioden 2019-2023 vil godtgjersla til varaordførar auke frå 6 % til 10% samt at varaordførar 
beheldt dei faste tillegga samt møtegodtgjersla for kommunestyret og formannskap. Ordførar 
godtgjerast med 90 % av full ordførarlønn, mens varaordførar vil godtgjerast med 20% av full 
ordførarlønn.» 
Fedje Arbeidarparti ønskjer å ha fulle stillingar i kommunen så langt det let seg gjere. Det gjeld også 
«ordførarstillinga». Vi har da ein ordførar som har 90% og etter auka som skjedde i 2019 har vi ein 
varaordførar i 20%. Etter det vi fekk høyre på formannskapet har varaordførar i dag desse 20 
prosentane for å steppe inn om noko skulle skje som gjer at ordføraren ikkje kan stille sjølv. 
Fedje Arbeidarparti vil at 100% av ordførargodtgjersla går til ordførar og at varaordførar går ned frå 
10% til 6% fordi han ikkje har nokre faste arbeidsoppgåver pr. i dag anna enn å steppe inn for 
ordføraren. 
Dei pengane vi sparar vil vi legge til å auke overskotet i budsjettet. 
 
 
Tilleggsframlegg investeringsbudsjettet, foreslått av Stian Herøy, Høgre 
Fedje kommune bruker inntil 520 000 til kjøp av legepraksis. 

 
Tilleggsframlegg driftsbudsjettet, foreslått av Stian Herøy, Høgre 
Fedje kommune styrker SFO med inntil 300 000 som eit Koronatilskot. 

 
Tilleggsframlegg driftsbudsjett, foreslått av Bjørn Solbakk, Framstegspartiet 
Fellesframlegg frå Frp og Høgre 
Faste representantar fra formannskap og kommunestyret seier frå seg dei faste honorar for 2021, og 
varaordførar går ned 4% for 2021. 
Samla for budsjettåret 2021 utgjer dette ca. kr. 257000.- 

 
Tilleggsframlegg investering rehabilitering av gamle hus, foreslått av Stian Herøy, Høgre 
Fedje kommune vil framleis bidra til rehabilitering av gamle hus, med same sum som tidlegare, men 
med ei avgrensing at inntil 2 for støtte per år. Finansiering: Bruk av fond. 

 
 



 

 

Behandling: 
  
 
 
 
 
 
Kommunestyret  10.12.2020 
 
Endringsforslag Ap, foreslått av Kamilla Bjerkholt Karlsen, Arbeiderpartiet 
Prisen for leige av bassengnøkkel vert sett til 1000 kr. i året. Depositum vert sett til summen den er i 
dag. 
Pengane vert brukt til å auke tilbodet i kulturskulen. 
 
 
Tilleggs framlegg og finansiering, foreslått av Silje Sulen Gullaksen, Høgre 
Fedje høgre ser det som urimelig at nokre få familiar skal betale for nøkkel til bassenget mens alle dei 
kommunalt tilsette skal ha gratis tilgang. Dette gjer det usosialt og stigmatiserande for dei få som 
ikkje får tilgang til bassenget. 
Dette vil koste inntil 30 000 kroner som me vil dekka inn med a redusere mindre forbruket i 
budsjettet tilsvarande. 
 
Sommarstengt barnehage gjev vanskar for nokre familiar med å få kvardagen til å gå rundt. Om den 
eine parten er vekke kan dette føre til utfordringar til å få gjennomført ferie saman 
 
Styrke SFO, denne er estimert for høgt. 50 prosent i foreløpig 6 månader vil tilseie ein sum på 200 
000. Dette dekkes også av mindreforbruket. 
 
 
Prosjektgrupper, dekkas av mindreforbruket 
 
 
Rehabilitering av eldre bustadar. Denne foreslår me å dekka i av fond. 

 
 
 
 
 
 
 
K - sak 107/20 Vedtak: 
 
 
Kommunebudsjett 2021 og økonomiplan 2021-2024 vert vedteke slik det ligg føre, med følgjande 
endringar: 
 
På driftsbudsjettet: 
1) Fedje barnehage heldt sumarstengt i 3 veker i 2021.  Dei midlane ein sparar til oppretting av 
arbidsgruppe for ungdomsklubb og auke tilbodet i kulturskulen. 
 
Vedteken 8 mot 7 røyster, H og Stig Øien Frp røysta mot forslaget.  



 

 

 
2) Fedje kommune bruker inntil 520 000 til kjøp av legepraksis. Pengana skal takast av fond.  
Vedteke 12 mot 3 røyster, Kamilla B K Karlsen Ap, Gidske Borge Kolltveit Ap og Thea Koppen 
Blomvågnes røysta i mot.  
 
3) Kamilla B K Karlsen Ap foreslo å innføra foreldrebetaling i barnehagen igjen, og nytta middlane til 
lokalt næringsfond. 
     H og Frp røysta mot forslaget. 
      
4) Oppretting av arbeidsgruppe, som er med på å kartlegge lokalitet for etablering av ungdomsklubb 
på Fedje. 
   Gruppa får avsatt 20 000,- kroner i midlar til arbeidet. 
 
Samrøystes vedteke. 
 
 
5) Prisen for leige av bassengnøkkel vert sett til 1000 kr. i året. Depositum vert sett til summen den er 
i dag. 
 
Vedteke med 9 mot 6 røyster H røysta imot forslaget.  
 
6) Dugnadsfond. Fedje kommune vil sette av 50.000 til dette i 2021. Det skal stimulere til frivillig 
innsats og dugnad. Man vil få tilskot til materialkostnader. 
 
Samrøystes vedteke. 
 
7) Prosjektgruppene: sjukeheim, turløype og marknadsførings gruppe får ein samla sum på 50 000,- 
til vidare arbeid i 2021.  
 
Samrøystes vedteke  
 
 
8) Faste representantar fra formannskap og kommunestyret seier frå seg dei faste honorar for 2021, 
og varaordførar går ned 4% for 2021. 
Samla for budsjettåret 2021 utgjer dette ca. kr. 257000.- 
 
Samrøystes vedteke. 
 
9) Fedje kommune styrker SFO med inntil 200 000 som eit Koronatilskot. 
Samrøystes vedteke 
 
10) Ekstra inntekt frå staten i høve Covid 19 pandemien  451 000,- kr . 
Pengane skal bli ført på rammetilskotet som ei ekstra inntekt. Om desse pengane ikkje vert brukt er 
det då naturlig å auka mindreforbruket tilsvarande. 

Samrøystes vedteke 

 
 
 
 
 



 

 

På investeringsbudsjettet: 
 
1) Fedje kommune bruker inntil 520 000 til kjøp av legepraksis, kjøpet skal dekkast av fond.  
Vedteke 12 mot 3 røyster, Kamilla B K Karlsen Ap, Gidske Borge Kolltveit Ap og Thea Koppen 
Blomvågnes røysta i mot.  
 
2) Kommunestyret ber om det blir lagt frem ei sak på sal av kommunale bueiningar så snart som råd.   
 
Samrøystes vedteke. 
 
3) Fedje kommune vil framleis bidra til rehabilitering av gamle hus, med same sum som tidlegare, 
men med ei avgrensing at inntil 2 får støtte per år. Finansiering: Bruk av fond. 
Samrøystes vedteke 
 
Samrøystes vedteke. 
 4) Prosjektgruppene: sjukeheim, turløype og marknadsførings gruppe får ein samla sum på 50 000,- 
til vidare arbeid i 2021.  
Samrøystes vedteke  
 
Til slutt vart det røysta samla over kommunebudsjett 2021 og økonomiplan 2021-2024. 
 
Samrøystes vedteke. 
 
 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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